
Referat af bestyrelsesmøde den 07-01-2025 
Til stede var: Lotte, Anne-Mette 

 
Der mødte ingen beboere op i træffetiden 
 
Der var to punkter på dagsordenen: 
 
Afholdelse af afdelingsmøde: I år vil vi invitere til fællesspisning inden mødet i håb om at få nogle hyggelige 
timer, og trække flere deltagere til. VI udsender invitation sammen med den endelige indkaldelse til 
afdelingsmødet, som afholdes 21. januar. 
Menuen er hakkebøf med bløde løg. 
 
Nyt bestyrelsesmedlem: 
Florence har trukket sig fra bestyrelsen, og vi skal derfor bruge mindst et nyt bestyrelsesmedlem. Anne-
Mette håber, vi kan blive 5, så vi ikke er så sårbare, men vi skal i hvert fald være 3, for at vi fortsat kan have 
en afdelingsbestyrelse. 
Det kommer til at stå i indkaldelsen, og vi vil bruge fællesspisningen til at sondere terrænet i forhold til at 
finde en kandidat. 
Det er vigtigt at understrege, at finder vi ikke et medlem mere, vil vi ikke have vores egen bestyrelse 
længere; vores afdeling vil blive administreret af kontoret i Aalborg. 
 
Lotte og jeg vil takke Florence mange gange for indsatsen i bestyrelsen. Florence har været med længe, og 
ønsker ikke at være med længere. Det er helt fair at føle, at man har gjort sit, og trække sig, selvom man 
ikke er på valg. Stor tak til dig, Florence! 


